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ZAPISNIK  
SA 28. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 31. siječnja (ponedjeljak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Marta Siladjev, predsjednica VMO 
- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Velimir Horvat, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice VMO Banderovo održane 15. prosinca 2021. godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Marta Siladjev i predložila slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

 
DNEVNI RED 

 

 

1. Izvještaj o radu Vijeća MO Banderovo za 2021. godinu 
2. Financiranje programske aktivnosti Vijeća MO za 2022. godinu - upute 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 

 
 

 
AD – 1  
Predsjednica VMO Marta Siladjev dala je nazočnim vijećnicima na raspravu Izvještaj o radu 
Vijeća MO Banderovo za 2021. godinu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu Vijeća MO Banderovo za 2021. godinu. 
 
AD – 2  
Vijećnicima je dostavljena uputa i informacija Odjela za gradsku samoupravu i upravu o 
izvršavanju financijskog plana za 2022. godinu prema programskoj aktivnosti Vijeća MO. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 



AD – 3 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 3 – 1  
U Vukovarskoj ulici između kbr. 36 i 44 na pješačkom prijelazu nalazi se šahta Vodovoda i kanalizacije 
čije je vijenac napukao i oštećen je, pa treba hitna sanacija  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 
 

AD – 3 – 2   
Oko spremnika za komunalni i selektivni otpad nakon pražnjenja ostaje puno smeća i djelatnici KD 
Čistoća za sobom ne pometaju. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev KD Čistoća i Komunalnom 
redarstvu. 

 
AD – 3 – 3  
U Ulici Braće Branchetta na raskršću sa Ulicom dr Frane Kresnik zavoj je u nagibu, a asfalt loš, pa 
kada padne kiša vrlo je sklisko te vijećnici predlažu da se asfaltna podloga na tom dijelu zastruže. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav i TD Rijeka plus. 

 
AD – 3 – 4  
U Ulici Rudolfa Tomšić od kbr. 17 prema kbr. 44 kolnik je jako oštećen i pun rupa te je potrebna hitna 
sanacija. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev TD Rijeka plus. 
 
AD – 3 – 5  
U parku u Vukovarskoj ulici zapadno od kbr. 56 zelenilo je obraslo, grmove treba temeljito podrezati, 
jer priječe prolaz i smanjuju sigurnost kretanja osobito u noćnim satima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav 

 
AD – 3 – 6  
U Ulici dr Frane Kresnika između kbr. 24 i 26 nalazi se stup javne rasvjete čije rasvjetno tijelo već duže 
vrijeme nije u funkciji. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev TD Energo. 
 
AD – 4 – RAZNO 
AD – 4 – 1  
Predsjednica Vijeća MO izvijestila je da je 18. siječnja organiziran obilazak lokacija prema prijavljenim 
projektima za natječaj Riječki program lokalnog partnerstva za 2022. godinu na koji se Vijeće MO 
Banderovo prijavio projektom „Sport svima“. Tajnica MO sa predstavnicima Grada obišla je lokaciju i 
pokazala im je gdje se planira postaviti fitness sprava u dječjem parku u Velebitskoj ulici. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 4 – 2  
Odjel za gradsku samoupravu i upravu organizirat će zajednički sastanak svih predsjednika Vijeća 



mjesnih odbora, a tema sastanka će biti program malih komunalnih akcija. Sastanku će prisustvovati 
Gradonačelnik, predstavnici gradskih odjela i službi komunalnih društava u čijoj nadležnosti je obrada, 
provođenje i realizacija malih komunalnih akcija.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 18 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 3 (tri) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                      Predsjednica Vijeća MO: 
 
 
                       Đulijana Desanti                                                                     Marta Siladjev 
 
 

 


